



Annual General Meeting / Assemblée générale annuelle
May 16, 2024/ 16 mai 2024

7. Motions

7.2. Approve the Revised Wording of the Mosaic Scholarship

This Mosaic scholarship seeks to encourage and support in the discipline of Classics students from historically underrepresented groups in Canada, such as racialized persons, indigenous populations, members of the 2SLGBTQ+ community, or persons with disabilities. One award of \$750 is offered each year, and the award can only be held once.

Eligibility and criteria: Applicants must identify as a member of an underrepresented group and currently be enrolled in an undergraduate program in Classics or related disciplines (including minors) at a Canadian University. The main criterion is academic achievement. Preference is given to Canadian students (citizens or permanent residents).

Note that as well as increasing the amount of the award from \$500 to \$750, we are also changing the submission date to May 1 to bring it in line with the other awards administered by the Awards Committee.

7.2 Approuver la version révisée de la Bourse Mosaïque

La bourse Mosaïque vise à encourager et à soutenir dans la discipline des classiques les étudiants de groupes historiquement sous-représentés au Canada, par exemple les minorités visibles, les populations autochtones, les populations 2SLGBTQ+, ou les personnes en situation de handicap. Une bourse de \$750 est offert chaque année.

Critères d'admissibilité: Les candidats doivent s'identifier comme membres d'un groupe sous-représenté et être actuellement inscrits à un programme de premier cycle en études classiques ou des disciplines connexes (les mineures comprises) dans une université canadienne. La réussite académique est le principal critère de sélection. La préférence est accordée aux étudiants canadiens (citoyens ou résidents permanents).

Outre l'augmentation du montant du prix de 500 à 750 dollars, nous avons également modifié la date de soumission au 1er mai afin de l'aligner sur les autres prix administrés par le comité des prix.

